
 
 
 
 
 
 
 

香港聯合交易所有限公司  
(香港交易及結算所有限公司全資附屬公司) 

THE STOCK EXCHANGE OF HONG KONG LIMITED 
(A wholly-owned subsidiary of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited) 

通告  CIRCULAR 
 
 
事項： 
 
Subject: 
 

IS 台灣基金 TR(股份代號：4363)股份合併 
 
SHARE CONSOLIDATION OF ISHARES TWN-TR (STOCK CODE: 4363) 

 
查詢： 
 
Enquiry: 
 

 
參與者一般查詢熱線  (電話：2840 3626   電子郵箱：trd@hkex.com.hk) 
 
Participant General Enquiry Hotline (Tel : 2840 3626   E-mail : trd@hkex.com.hk) 
 

 

交易所參與者請注意， BlackRock, Inc.就 iShares MSCI台灣指數基金公佈的股份合併

(https://www.ishares.com/us/literature/press-release/ishares-reverse-splits-press-release-

final.pdf)，將於美國時間2016年11月7日生效。因此，在交易所進行交易的延續交易證券IS台灣基

金TR (股份代號：4363) 將同時由每2股合併為1股。 
 
 
Exchange Participants (EPs) are requested to note that BlackRock, Inc. has announced a reverse 

share split on iShares MSCI Taiwan ETF (https://www.ishares.com/us/literature/press-

release/ishares-reverse-splits-press-release-final.pdf) to be effective on 7 November 2016 US 

Time.  Accordingly, shares of ISHARES TWN-TR (stock code: 4363), an Extended Trading 

Securities trade on the Exchange, will be consolidated at the ratio of two into one, effective the 

same time. 

 
 
市場科 
現貨交易 
高級副總裁 
麥寶璇謹啟 
Olivia Mak 
Senior Vice President 
Cash Trading 
Markets Division 

 編號 
Ref. No.: CT/064/16 

 日期 
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